

ONE HARBOUR ROAD



我們承諾酒店的餐飲場所已榮獲國際認可之品質保證系統 ISO22000:2018 之認證。

We commit that our Food & Beverage venues are ISO22000:2018 certified,  
an internationally recognized food safety management system.

# WORLD OCEANS DAY PROMOTION

## 世界海洋日推廣

*Strengthening our commitment to sustainable seafood, Grand Hyatt Hong Kong is now a member of the Hong Kong Sustainable Seafood Coalition (HKSSC). We are proud to support the United Nations World Oceans Day on 8 June 2023 by showcasing dishes that feature sustainable seafood.*

為深化我們對可持續海鮮的承諾，香港君悅酒店現已成為香港可持續海鮮聯盟（HKSSC）的成員，並推出可持續海鮮為特色的菜餚，以支持2023年6月8日支持聯合國世界海洋日。

### Sustainably Sourced seafood

	每位 Per Person	輕怡 Light Portion	例牌 Full Portion
家鄉拆魚羹 Patagonian toothfish and assorted vegetable soup, fungi, olive seeds	200		
椒鹽百花龍蝦鉗拌無錫汁燴波士頓龍蝦 Deep fried Boston lobster claw, shrimp mousse, spicy pepper salt Braised Boston lobster, minced pork, egg, spicy sour sauce	360		
濃湯蝦皇稻庭烏冬 Fresh prawns, Inaniwa udon noodles soup	180		408
椒鹽牙魚粒 Deep fried diced Patagonian toothfish, spicy pepper salt			228
油雞燻菌鮮菌炒帶子 Stir fried scallops, Yunnan mushrooms		255	428

所有價目以港元計算，另須加壹服務費。

如您對任何食物有過敏反應或需要其它膳食的安排，請向我們的服務員聯絡。

All prices are in HK\$ and subject to 10% service charge

Please advise our associates if you have any food allergies or special dietary requirements